

التاريخ : 2 نوفمبر 2017 م .

المحترم ،،

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات - سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد ،،

**الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة
شركة آن ديجيتال سيرفيس القابضة**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، نحيطكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة آن ديجيتال سيرفيس القابضة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 2 / 11 / 2017 ، في تمام الساعة 1.30 ظهراً ، وقد تم إعتماد المعلومات المالية المرحلية المجمعة المكثفة للتسعة شهور المنتهية في 30/9/2017 وفقاً للمرفق .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

عبدالحسن شهريان

نائب رئيس مجلس الإدارة





Date: 2 /11/2017

Mr. Hasan Abdul Rahman Al-Serkal
Vice President Assistant – Chief Operation officer
Operation Division Director – Dubai Financial Market

Subject: The Results OF BOD Meeting

With reference to the above mentioned subject, We would like to inform you that the BOD Meeting for AAN digital services Co. held on Thursday , 2/11/2017 at 1.30 PM (Kuwait Time) and has approved the interim condensed consolidated financial Information for the nine months ended at 30/9/2017

This is for your kind information,

Best regards,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Abdulmohsen Shahrayan".

Abdulmohsen Shahrayan
Vice Chairman





Interim Financial Information form for Kuwaiti companies

نموذج نتائج البيانات المالية المرحلية للشركات الكويتية

Interim Financial Information for the Period
Ended Form 30/9/2017 (KD)

نماذج نتائج البيانات المالية المرحلية عن فترة المنتهية في
2017/9/30 (د.ك)

شركة آن ديجيتال سيرفيسس القابضة			اسم الشركة
AAN Digital Services Holding CO.			Company's Name
2/11/2017			تاريخ اجتماع مجلس الإدارة
			The Date of Board of Directors Meeting
نسبة التغير Change Percentage	الفترة المقارنة Comparative Period 30-9-2016	الفترة الحالية Current Period 30-9-2017	البيان Statement
(363.8 %)	588,031	(1,551,141)	صافي الربح (الخسارة) الخاص بمساهمي الشركة الأم Net Profit (Loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company
(363.2%)	0.68	(1.79)	ربوبيه / (خسارة) السهم الأساسي والمخففة - فلس Diluted Earnings per share- Fils
(21.6%)	15,026,797	11,776,515	الموجودات المتداولة Current Assets
(13.3%)	71,435,569	61,927,656	إجمالي الموجودات Total Assets
(25.4%)	7,088,989	5,287,148	المطلوبات المتداولة Current Liabilities
(25.6%)	7,780,153	5,789,196	إجمالي المطلوبات Total Liabilities
(11.8%)	63,655,416	56,138,460	إجمالي حقوق الملكية الخاصة بمساهمي الشركة الأم Total Equity attributable to the owners of the Parent Company
(64.1%)	71,175,540	25,567,837	إجمالي الإيرادات التشغيلية Total Operating Revenue
(49.6%)	5,731,080	2,889,263	صافي الربح (الخسارة) التشغيلي Net Operating Profit (Loss)
(363.6%)	(0.67%)	(1.78%)	صافي الربح (الخسارة) / رأس المال المدفوع Net Profit (Loss)/ Paid-up Share Capital



- يعود سبب الارتفاع / الانخفاض) في صافي الربح / (الخسارة) إلى:

تراجع الأرباح التشغيلية للشركة نتيجة انخفاض الإيرادات الخاصة بأحدى الشركات التابعة والعاملة بالملكة العربية السعودية نتيجة عدة عوامل تمثلت في :

1. تطبيق قوانين جديدة من قبل هيئة تنظيم الاتصالات السعودية تحدد عدد الشرائح التي سيتم تسجيلها لكل شخص مما انعكس في انخفاض عدد الشرائح المباعة خلال الفترة.
2. اعتماد خطة المشغل الرئيسي على توزيع الوكالء المعتمدون جغرافياً للعمل في مناطق محددة بصورة حصرية مما اثر على ايرادات الشركة.
3. التغيير في نظام العمولات المقرر من قبل المشغلين .

- **The increase (decrease) in the net profit/(loss) is due to the followings:**

The Group operating profits were affected by the decrease in the revenues of one of the subsidiaries companies operating in the Kingdom of Saudi Arabia as a result of:

1. The application of new laws by the Saudi Telecommunications Regulatory and Authority that limit the number of Sim to be recorded for each person, which was reflected as decrease in the number of sim sold during the period.
2. The Main telecommunication Operator applied a new geographically base plan to reallocate its distributors and agents to limit their operations in specific areas, which negatively affected the company's revenues.
3. The change in the commission scheme.

- بلغ إجمالي الإيرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة مبلغ صفر دينار كويتي.

- **Total revenues realized from dealing with related parties amounting to KD Zero**

- بلغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة مبلغ صفر دينار كويتي.

- **Total expenditures incurred from dealing with related parties amounting to KD Zero**

الاسم	المسمى الوظيفي	التوقيع	ختم الشركة
السيد / عبدالمحسن شهريان	نائب رئيس مجلس الإدارة		